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 Styremøte nr. 7 -2016-2017 

Dato: 2017-02-26 Sted: Klubbhuset Henning IL Tid: Kl. 19:00-21:00 
 
Styret i HIL 2016-2017 
Tilstede på møte: 
Leder: Tor Borgan, epost: torborgan@hotmail.com 
Nestleder: Fridtjof Rannem, epost: fridtjof.rannem@ntebb.no   
Styremedlem Per Gunnar Moe, epost: pgm@online.no 
Styremedlem Frank Bjerkan, epost: frank_bjerkan@outlook.com 
Sekretær Siri Alette Aurstad, epost: siri.alette.aurstad@norconsult.com 
Kasserer Ivar Laurgård, epost: ivar.laurgard@allskog.no 
Leder Fotballgruppa Kåre Svepstad, epost: kare.svepstad@politiet.no Vara møtt: Mari Borgsø Ryan 
Leder Trim/mosjon og friidrett: Lise Storstad Aas  Lise.Storstad.Aas@steinkjer.kommune.no  
Leder Skigruppa Stein Kristian Røset skr@stein-kristian.com  
Skidrift Trond Iversen fasabo@online.no  
 
Sakliste 
 Sak: Ansvar: 

1 
 

Godkjenning av innkalling nr. 6 2016-2017 
Saksopplysning: Forberedelse til årsmøte.  Klubbhus – prosess i forkant av 
styrets innstilling til årsmøtet. 
 
Utgangspunktet – se referat fra styremøte 4-2016/2017, sak 4 «Klubbhuset – 
prosess videre». Taksrapport for klubbhuset.  Bud mottatt fra GBH. 
 
Styret hadde en nyttig diskusjon med ulike synspunkt på hvorvidt salg av 
klubbhuset med utgangspunkt i bud mottatt fra Granstubben Barnehage skal 
fremmes som sak på årsmøtet.  Leder Fotballgruppa/vara var ikke tilstede og 
styret ønsker at de melder seg på i denne viktige diskusjonen.  Styrets 
medlemmer er enige om at tilbudt sum er for lav, men styret er delt i synet på om 
det skal aksepteres.   
 
Er styrets medlemmer for eller imot å selge klubbhuset for kr 500 000,.  og med 
betingelser for øvrig i henhold til budet fra barnehagen? 
Frank, Per G, Fridtjof og Siri A: Ja 
Lise, Stein K og Tor: Nei 
 
Vedtak: Saken om slag av klubbhuset fremmes på årsmøtet og det stemmes der 
om det blir salg. 
 
Sakspapirene skal sendes ut en uke før og siden fristen ikke kan overholdes må 
årsmøtet avgjøre om det likevel kan fremmes som en sak på årsmøtet. 
     
Det ble notert et flertall i styret for å legge fram tilbudet fra barnehagen med en 
avstemming ja eller nei angående salg av klubbhuset.  Dette referatet, budet fra 
barnehagen samt taksrapporten legges ut som sakspapirer i forkant av årsmøtet.  
Styrets innstilling til årsmøtet er at budet fra GBH aksepteres. 

Leder 
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